
 
 

 

 

بالحضور الشخصي بدعوة السادة المساهمين لحضور اجتماع الجمعية العمومية )ش.م.ع( سيراميك راس الخيمة إدارة شركة يتشرف مجلس 

الكائن في إمارة رأس الخيمة،  -فندق والدروف آساااااااتوريافي  ظهرا   12:00وذلك في تمام السااااااااعة  17/03/2026الموافق  الثلاثاءيوم 

، ومن خلال المشاركة في الإجتماع عن طريق استخدام تقنية الحضور والتواصل المرئي والمسموع والتصويت والحضور الجزيرة الحمراء

الإجتماع والذي سيتم ارساله إلى المساهمين وذلك للنظر والمصادقة على جدول الأعمال  عن بعد الكترونيا  من خلال استخدام رابط لحضور

 التالي:

 

 والتصديق عليه.  31/12/2025عن السنة المالية المنتهية في سماع تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وعن مركزها المالي  .1

 والتصديق عليه.  31/12/2025عن السنة المالية المنتهية في سماع تقرير مدقق الحسابات  .2

 والتصااديق 2025 /31/12عن الساانة المالية المنتهية في حساااا الأرباو والخسااائربيان شااركة ووإعتماد الميزانية العمومية للمناقشااة  .3

 عليها.

 60.198,740,791بإجمالي  2025ديسااامبر  31على توزيع إجمالي أرباو نقدية عن السااانة المالية المنتهية في المناقشاااة والموافقة  .4

 درهم وذلك وفقا  للتوزيعات التالية:

المالية  الساانةفلس للسااهم( للنصااف الأول من  10درهم ) 80.99,370,395بقيمة المصااادقة على الأرباو النقدية المرحلية  (أ)

 .2025أغسطس  12والتي تم توزيعها على المساهمين بموجا قرار مجلس الإدارة الصادر بـ  2025

فلس  10)درهم  80.99,370,395 بقيمة مقترو مجلس الإدارة بشاااتن توزيع أرباو نقدية على المسااااهمينالمصاااادقة على  (ا)

 .2025للسهم( عن النصف الثاني من السنة المالية 

 وتحديدها. 31/12/2025عن السنة المالية المنتهية في  مجلس الإدارةأعضاء الموافقة على مقترو مكافتة النظر في  .5

 الأحوال.عزلهم ورفع دعوى المسؤولية عليهم حسا  أو 31/12/2025 عن السنة المالية المنتهية فيجلس الإدارة إبراء ذمة أعضاء م .6

  الأحوال.أو عزلهم ورفع دعوى المسؤولية عليهم حسا   31/12/2025عن السنة المالية المنتهية في إبراء ذمة مدققي الحسابات  .7

 

 القرار الخاص:

 عقد التتسيس.الموافقة على مقترو تعديل  .1

 

 ملاحظات:

صادر بتغلبية أصوات المساهمين الذين يملكون ما  :القرار الخاص .1 ( الأسهم الممثلة %75)أرباع  ثلاثةيقل عن  لاهو القرار ال

 في اجتماع الجمعية العمومية للشركة المساهمة.

بناء على توجيهات هيئة الأوراق المالية والساالع، على مساااهمي الشااركة الذين ساايحضاارون الإجتماع عن بعد تسااجيل الحضااور  .2

 الإثنينبعد ظهر يوم  4:00للتمكن من التصااويت على بنود الجمعية العمومية إلكترونيا . يحتب باا التسااجيل إعتبارا  من الساااعة 

يجا على . 17/03/2026الموافق  الثلاثاءيوم  ظهر 12:00تساااااجيل في تمام السااااااعة ويتم إغلاق ال 02/03/2026الموافق 

 www.smartagm.ae حاملي التوكيلات المعتمدة حسااااا تعليمات هيئة الأوراق المالية والساااالع، التسااااجيل من خلال الموقع 

وملء نموذج التوكيل وتحميله مع المستندات الداعمة بمجرد فتب باا التسجيل، وإرفاقها في طلا المشاركة الإلكترونية وإرسال 

خة من التوكيلات على عنوان البريد الإلكتروني  هاتف المتحرك والب ir@rakceramics.comنسااااااا ريد مع الإسااااااام ورقم ال

 الإلكتروني لإستلام رسائل نصية وايميلات.

يجوز لمن له حق حضور الجمعية أن ينيا عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة بمقتضى توكيل خاص ثابت بالكتابة  .3

ويمثل ( خمسة بالمئة من رأس مال الشركة، %5ويجا ألا يكون الوكيل لعدد من المساهمين حائزا  بهذه الصحة على أكثر من )

من قرار  40من المادة  2و  1انونا )على أن يرعى الإشاااااتراطات الواردة في البندين قناقصاااااي الأهلية وفاقديها النائبون عنهم 

 2020ر.م( لساااانة /3بشااااتن تعديل قرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم ) 2024ر.م( لساااانة /2رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم )

 المساهمة العامة.بشتن دليل حوكمة الشركات 

للشااااخص الاعتباري أن يحود أحد ممثليه أو القائمين على إدارته بموجا قرار من مجلس إدارته أو من يقوم مقامه، ليمثله في  .4

 .عمومية للشركة، ويكون للشخص المحود الصلاحيات المقررة بموجا قرار التحويدالجمعية ال

التصاااويت في الجمعية الحضاااور وفي  هو صااااحا الحق  16/03/2026 الموافق الإثنينيكون مالك الساااهم المساااجل في يوم  .5

 .العمومية

 دعــــــوة لحضور اجتماع الجمعية العمومية السنوية 
 )شركـــة مساهمة عامة ( سيراميك راس الخيمةة شـــركـــــل
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 .   27/03/2026الموافق  الجمعةيوم يكون صاحا الحق في الأرباو هو مالك السهم المسجل في  .6

 آلية التسجيل والحضور:

  يجا على السااادة المساااهمين المسااجلين في سااوق أبوظبي للاوراق المالية التسااجيل لحضااور الجمعية العمومية عن طريق

 www.smartagm.aeالرابط 

 ن طريق الرسائل النصية بعد التتكد من صحة البيانات التي قام بإدخالها المساهم عند التسجيل سيتم إرسال بيانات الدخول ع

SMS  والبريد الإلكتروني الذي قام بتساااجيله في إساااتمارة التساااجيل والتي تحتوي على رابط الإجتماع بالإضاااافة إلى اسااام

 المستخدم وكلمة المرور

  ساااعة من بدء الإجتماع )التصااويت المبكر(  24يمكن للمساااهمين التصااويت على بنود جدول الإجتماع وطرو الأساائلة قبل

والبريد الإلكتروني كما سيكون التصويت المباشر متاو خلال  SMSستخدام بيانات الدخول التي تم استلامها عن طريق با

 الإجتماع.

  الموقع الإلكتروني لأية استحسارات تتعلق بالتسجيل والحضور والتصويت الإلكتروني، يرجى قراءة التعليمات المتوفرة على

www.smartagm.ae  أو من خلال وسااااااائل الدعم المتوفرة على الموقع أو مراساااااالة الشااااااركة على البريد الإلكتروني

ir@rakceramics.com  

( من %50ا لا يقل عن )لا يكون انعقاد الجمعية العمومية صااااااحيحا  إلا إذا حضااااااره مساااااااهمون يملكون أو يمثلون بالوكالة م .7

في نحس   24/03/2026فإنه سيتم عقد الاجتماع الثاني بتاريخ رأسمال الشركة، فإذا لم يتوافر هذا النصاا في الاجتماع الأول 

يعتبر الاجتماع المؤجل المكان والزمان، على أن يتم إعادة إجراءات التسااااجيل والتصااااويت نحس الخطوات الموضااااحة سااااابقا  )

 .(كان عدد الحاضرينصحيحا أيا 

من خلال الموقع وتقرير الإسااتدامة )التقرير المتكامل( ,وتقرير الحوكمة يمكن للمساااهمين الاطلاع على البيانات المالية للشااركة  .8

ومن خلال الموقع الإلكتروني لسااوق أبوظبي  www.rakceramics.com الخيمة ش.م.علشااركة ساايراميك رأس الالكتروني 

 .www.adx.aeللأوراق المالية 

ساااتقوم الشاااركة بتساااجيل وقائع الإجتماع عن بعد ويحق للمسااااهمين مناقشاااة الموضاااوعات المدرجة في جدول أعمال الجمعية  .9

 العمومية وتوجيه الأسئلة لمجلس الإدارة.

المساهمين الإطلاع على دليل حقوق المستثمرين في الأوراق المالية والمتوفر بالصححة الرئيسية على موقع الهيئة  يمكن للسادة .10

  protection.aspx-orinvest-www.sca.gov.ae/ar/services/minorityالرسمي حسا الرابط أدناه:

على المساااهمين تحديب بيانات الإتصااال الخاصااة بهم وعناوينهم لدى سااوق أبوظبي للأوراق المالية للتتكد من إسااتلام الأرباو  .11

 على النحو الانسا حيب أنه في حال تم توزيع الأرباو فإن ذلك سيتم عن طريق سوق أبوظبي للاوراق المالية.

 

 

 مع تحيات،،،

 مجلس الإدارة
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Invitation to attend the Annual General Meeting of RAK Ceramics PJSC 

The Board of Directors of RAK Ceramics PJSC is pleased to invite the shareholders to attend the General Assembly 
Meeting in person on Tuesday, 17/03/2026, at 12:00 p.m., at Waldorf Astoria Hotel, located in Al Hamra, Emirate of 
Ras Al Khaimah. Shareholders may also participate in the meeting through the use of visual and audio 
communication technology, including remote attendance and electronic voting, via a meeting link that will be sent to 
the shareholders. The meeting will be held to consider and approve the following agenda: 

1. Discuss and approve the Board of Directors report on the Company’s activity and its financial position for the 

financial year ended 31/12/2025. 

2. Discuss and approve the Auditor’s Report for the financial year ended on 31/12/2025. 

3. Discuss and approve the Company’s balance sheet and profit and loss account for the financial year ended on 

31/12/2025. 

4. Approval the distribution of total cash dividends for the financial year ended 31st December 2025, 

amounting to AED 198,740,791.60 (20 fils per share) as per the following allocations: 

a) Approval of interim cash dividends of AED 99,370,395.80 (10 fils per share) for the first half of the 

financial year 2025, which was distribute to shareholders by virtue of a resolution of the Board of 

Directors adopted on 12th August 2025. 

b) Approval of the Board of Directors' proposal to distribute cash dividends of AED 99,370,395.80 (10 

fils per share) for the second half of the financial year 2025 

5. Consider and approve a proposal concerning the remuneration of the members of the Board of Director’s 

for the financial year ended 31 December 2025 and determined the amount thereof. 

6. Discharge the members of the Board of Directors for the financial year ended on 31/12/2025, or remove 

them and file a liability action against them, as the case may be. 

7. Discharge the auditor for the financial year ended on 31/12/2025, or remove them and file a liability action 

against them, as the case may be. 

Special Resolution: 

1. Approval of the proposed amendment to the Memorandum of Association. 

 

Notes: 

1. Special Resolution: A resolution passed by a majority of shareholders holding not less than three-quarters 

(75%) of the shares represented at the General Assembly Meeting of the public joint stock company. 

2. Pursuant to the directives of the Securities and Commodities Authority, shareholders of the Company who 

wish to attend the meeting remotely must register their attendance in order to be able to vote electronically 

on the items of the General Assembly. Registration will open at 4:00 p.m. on Monday, 02/03/2026, and will 

close at 12:00 p.m. on Tuesday, 17/03/2026. Holders of duly approved proxies, in accordance with the 

instructions of the Securities and Commodities Authority, must register through the website 

www.smartagm.ae, complete the proxy form and upload it together with the supporting documents once 

registration opens, attach them to the electronic participation request, and send a copy of the proxies to the 

email address ir@rakceramics.com, including the name, mobile number, and email address in order to receive 

SMS messages and emails. 
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3. Any shareholders who has the right to attend the General Assembly Meeting May delegate any person other 

than a member of the Board of Director’s under a special written proxy. In such capacity, no proxy may 

represent more than 5% of the shares in the Capital of the Company. Shareholders who lack capacity or 

competency shall be represented by their legal Representative (Provided that the requirements set forth in 

Clause 1 and 2 of article 40 of the Chairman of the Authority’s Decision No. (02/R.M) of 2024 

Amending Chairman of the Authority’s Decision No. (3/R.M) of 2020 

Regarding the Governance Guide for Public Joint Stock Companies. 

4. A Corporate Person may delegate on of its representative of those in charge if its management under a 

decision of its Board of Directors or its authorized deputy to represent such corporate person in the General 

Assembly of the Company. The delegate person shall have the powers as determined under the delegation 

decisions.  

5. Shareholder registered in the shareholders Register on Monday 16/03/2026, shall be entitled to attend and 

vote in the General Assembly Meeting. 

6. Shareholders registered in the shareholder register on Firday 27/03/2026, shall be entitled to receive the 

dividends. 

Registration and Attendance Mechanism: 

 Shareholders registered with the Abu Dhabi Securities Exchange (ADX) must register to attend the 

General Assembly through the link: www.smartagm.ae.  

 After verifying the accuracy of the information entered by the shareholder during registration, login 

details will be sent via SMS and to the email address provided in the registration form. These details will 

include the meeting link, as well as the username and password. 

 Shareholders may vote on the agenda items and submit questions 24 hours prior to the start of the 

meeting (early voting) using the login details received via SMS and email. Live voting will also be 

available during the meeting. 

 For any inquiries related to registration, attendance, or electronic voting, please refer to the 

instructions available on the website www.smartagm.ae, use the support channels provided on the 

website, or contact the Company at ir@rakceramics.com.  

 

7. The meeting of the General Assembly Meeting shall not be valid unless attended by shareholders who hold 

or represent by proxy at least (50%) of the Company’s share capital if this quorum for the meeting in not 

available in the first meeting, the second meeting shall be convened on 24/03/2026, in the same place and 

time. 

8. The shareholders can access and review the financial statement of the Company, the Governance Report and 

Sustainability Report (Integrated Report) on the website of RAK Ceramics PJSC (www.rakceramics.com) and 

Abu Dhabi Securities Exchange (www.adx.ae) 

9. The Company will record the minutes of meeting remotely, and the shareholders have the right to discuss the 

topics on the agenda of the general assembly and direct questions to the Board of Directors. 

10. Shareholders can view the guidance on investor rights in securities, which is available on the main page of the 

SCA official website according to the following link: www.sca.gov.ae/ar/services/minority-investor-

protection.aspx 

11. The Shareholders must update their contact details and addresses at Abu Dhabi Securities Exchange to ensure 

that the profits are received in the most appropriate manner. If the dividends are distributed, this will be done 

through the Abu Dhabi Securities . 

 

 

Best Regards, 

The Board of Directors 
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RAK Ceramics PJSC 
Invitation to attend the Annual General Assembly 

Meeting 

 سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع
 دعوة لحضور إجتماع الجمعية العمومية السنوية

  
With reference to the Company’s Annual General 
Assembly Meeting scheduled to be held at 12:00 p.m. 
on Tuesday, 17/03/2026, at Waldorf Astoria Hotel – Al 
Hamra, Ras Al Khaimah – whether by physical 
attendance or remotely through electronic attendance 
and electronic voting, please find attached a copy of the 
proxy form should you wish to use it. 

بالإشااااإل  إج  اع ال مإا  ال مإ  ة ال مإيااالةال إاشاااإ ل مإ د   مل  ا   
مإذي ة 17/03/2026مإ ةمفق  مإثلاثاء،  ن اةم ظهرا   12:00مإياااا ل 
 –مإاداإل مإح إمء، إأس مإخا ل  –في فل ق ةمإ إةف آيااعةإاا يااا    

 ن ب    ن خلال ع لال مإحضاااةإ ملإإ عإةلي أة باإحضاااةإ مإشاااخ اااي 
لإفق إ م لياااااخل  ن مإعة ال في حاإل مإإ بل  ،ةمإع اااااةاك ملإإ عإةلي

 بإيعخ م ه.

Proxy توكيل 
M/s: RAK Ceramics PJSC 
Greetings, 
 

I / We the undersigned ……………………………., with 
Investor Number ……………………………………, and in my 
capacity as the holder of ……………………………………. 
shares. Hereby authorized Mrs / Mr: 
…………………………………, to attend and vote on my behalf 
in the Annual General Meeting of Shareholders of RAK 
Ceramics PJSC on Monday 17/03/2026 at 12:00 pm to 

be held at Waldorf Astoria Hotel – RAK, Al Jazerah Al 
Hamra- or through online presence with electronic 
voting or any later date which the meeting is adjourned. 

 السادة/ شركة سيراميك رأس الخيمة ش.م.ع
 تحية طيبة وبعد،،،

 
 يااااااعث إ ، بإقم ......................... مإ ةق ةن أ لا ألا مإ ةق  / لحن 
فةض / أ ياا،م،..................، ةب اايعي  يااامم أ ا  ..................

، .................ليةض ب ةاب  مذم مإيااا  / مإيااا ل / ....................
بأن احضإ ةا ةك باي ي ةباإلاابل  لي في ماع ال مإا  ال مإ  ة ال 
مإياااالةال إشااااإ ل ياااااإم ا  إأس مإخا ل  .م.ل مإ  إإ مل  ا   في اةم 

مإذي يااااا    ة ظ،إم   12:00مإيااااا ل  17/03/2026مإ ةمفق  مإثلاثاء
 –مإاداإل مإح إمء، إأس مإخا اال  –في فلاا ق ةمإاا إةف آياااااااعةإاااا 

 ن ب    ن خلال ع لال مإحضاااةإ ملإإ عإةلي أة باإحضاااةإ مإشاااخ اااي 
 ةأي عأاال إه.، ةمإع ةاك ملإإ عإةلي 

 
To approve the proxy, please enclose a valid copy of 
your Passport or EID. The Shareholder signature on the 
proxy, shall be the signature by any of the following 
entities: 
a) Notary Public. 
b) Commercial chamber of economic dept. 
c) Bank or Company licensed in the state. 
d) Any other entity licensed to perform attestation 
works. 
 

 
لا ع ا  عة ال مإحضةإ اإاج مإع إم باإفاق  ةإل  ن اةمد مإييإ أة 
مإ،ةال ملإ اإمعال، ااب أن ا ةن عةقا  مإ ياااامم مة مإعةقا  مإ  ع   إ   

  ح   مإا،اك مإعاإال:
 مإ  لأ( مإ اعب 

 ب(  إفل عااإل أة  مئإل ملإقع ا ال
 ج( بل  أة شإ ل  إخ ل باإ ةإل

  ( أي ا،ل أخإ   إخص إ،ا إا اام بأ  ال مإعةثاق.
 

Shareholder/Authorized Name: 
 

  :مإ يةض باإعةقا مإ يامم / ميم 

Signature and Stamp of Legal Person: 
 
 
EID / Passport No: 

 :ةخعم مإشخص ملإ عباإي مإعةقا 
 
 

  إقم مإ،ةال / إقم اةمد مإييإ:

  

Proxy Details: تفاصيل الوكيل 

Name: ملإيم: 
Mail ID: مإبإا  ملإإ عإةلي: 
Mobile Number: :إقم مإ،اعف 

EID / Passport No: :إقم مإ،ةال / إقم اةمد مإييإ 

 

Note: The Commercial Companies Law stipulates that a proxy attending 
the General Assembly meeting must not be a member of the Board of 
Directors, an employee of the Company, a securities brokerage firm, or an 
employee thereof. A proxy representing a number of shareholders must 
not, in such capacity, hold more than 5% of the Company’s issued share 
capital. Shareholders lacking legal capacity or with diminished capacity 
shall be represented by their legally appointed representatives. 

مإ  ة ال أن ا ةن  : اشعإط قالةن مإشإ اك مإعااإال في مإة ال مإذي احضإ ماع ال مإا  الملاحظة

 ن  اإ أ ضاء  ااس ملإ مإل أة مإ ا اان باإشإ ل أة شإ ل ةياطل في ملأةإمق مإ اإال أة مإ ا اان 

 ن إأس  %5حائدم  ب،ذ  مإ اايل  اج أ ثإ  ن  –إ     ن مإ يااام ان  -ب،ا ةااب ألا ا ةن مإة ال  

 ،م قالةلا . ال مإشإ ل مإ   إ، ةا ثل لاق ي ملأماال ةفاق ا،ا مإلائبةن  ل



 

 

 

 

Acknowledgment of Attendance at the Annual 
General Assembly Meeting of RAK Ceramics PJSC 
(the “Company”) via Remote Electronic Means 

إقرار بحضوووووووور إجتماع الجمعية العمومية السووووووونوية لشوووووووركة 
سووويراميك رأس الخيمة ش.م.ع لشالشوووركةشع عب بعد باسوووتخدام 

 وسائل التقنية الحديثة

 

I, the shareholder / …………………….., nationality 
…………………….., holder of Emirates ID No. / 
Passport No. …………………….., hereby declare that I 
possess full legal capacity, both legally and 
contractually, to use remote attendance 
technology to participate in the Company’s Annual 
General Assembly Meeting to be held on Tuesday, 
17/03/2026, at 12:00 p.m., at Waldorf Astoria 
Hotel – Al Hamra, Ras Al Khaimah – whether by 
physical attendance or remotely through 
electronic attendance and electronic voting, via 
the designated meeting link or any adjourned 
meeting thereof. I further acknowledge that I will 
vote remotely on the agenda items and confirm 
that I am fully aware of the mechanism for using 
modern technology for remote attendance and 
voting. 

 
........ ، مإاليااال، ةحا ل إبطاقل مةال ألا مإ يااامم / .............

إقم / اةمد يااااااايإ إقم / ..........................، أقإ بااأمااعي 

يعخ مم ع لال مإحضةإ  ن ب   إحضةإ  مإ  عبإل شإ ا  ةقالةلا  با

ماع ال مإا  ال مإ  ة ال مإياااااالةي إاشااااااإ ل مإ ل    اةم مإثلاثاء 

في ظ،إم   12:00ةذإ  في ع ام مإياااا ل  17/03/2026مإ ةمفق 

إ إةف آياااااااعةإاا  ل ق ةم  –مإاداإل مإح إمء، إأس مإخا ل  –ف

 ن ب    ن خلال ع لال مإحضااااااةإ باإحضااااااةإ مإشااااااخ ااااااي أة 

ملإإ عإةلي ةمإع اااااااةاك ملإإ عإةلي،  ن خلال مياااااااعخ مم إمبط 

إحضاةإ ملإاع ال أة أي  اع ال آخإ اجال  إاه، ةمإع اةاك  ن 

بأللي  اج  إمال عا ل بآإال  ب    اج بلة  ا ةل ملأ  ال،   ا أقإ

 ميعخ مم ةيائل مإع لال مإح اثل إاحضةإ ةمإع ةاك  ن ب  .

  
Shareholder Signature: 
 
 
 
Proxy name: 
 
 
Proxy Signature: 
 
 
Date: 

 عةقا  مإ يامم:
 
 
 

 ميم مإة ال:
 
 

 عةقا  مإة ال:
 
 
 

 مإعاإاخ:
 



 

 عتماد التوكيلاتاإفصاح توضيحي بشأن 
 :يلي ما إلى المساهمين السادة نلفت أن نود ،مةالحوك دليل من 40 رقم المادة من 2 و 1 بناءً على متطلبات البندين

يجوز لمن له حق حضور الجمعية العمومية أن ينيب عنه من يختاره من غير أعضاء مجلس الإدارة أو العاملين بالشركة أو  .1

وسرررافة اي ااورال المالية أو العاملين ببا بمىتضرررى خوكيل با  اابت باليتابة ينة عرررراحة على حق الوكيل اي شرررركة 

حائزًا ببذه  -لعدد من المسررراهمين-حضرررور ااتماعات الجمعية العمومية والتترررويت على قراراخبا  ويجب أ  ييون الوكيل 

 يمثل ناقتي ااهلية وااقديبا النائبون عنبم قانونًا ( من رأس مال الشركة المتدر  و%5التفة على أكثر من )

( هو التوقيع المعتمد من/لدى أحد الجبات التالية، 1يتعين أن ييون خوقيع المسرررراهم الوارد اي الوكالة المشررررار إليبا اي البند ) .2

 وعلى الشركة اخخاذ الإاراءات اللازمة للتحىق من ذلك 

 الياخب العدل  (أ)

 تتادية بالدولة غراة خجارة أو دائرة اق (ب)

 بنك أو شركة مربتة بالدولة شريطة أن ييون للموكل حساب لدى أي منبما  (ج)

 أي ابة أبرى مربة لبا للىيام بأعمال التوايق  (د)

 

شركة الوسافة الذي اعتمد خضمين نموذج التوكيل أرقام التواعل بالمساهم واسم وأرقام التواعل الخاعة بممثل عن  يتعين .3

ا للحدود والتلاحيات الذي يراها مناسبة، وذلك اميعه مع ضرورة التزام بأن للموكل إعدار التوكيل واىً وييون ، التوكيل

  .ييون خوقيع المساهم الوارد اي الوكالة هو التوقيع المعتمد من/لدى أحد الجبات المذكورة أعلاه

 

Clarifying disclosure regarding the approval of agencies 
According to Clauses 1 & 2 of Article 40 of the Corporate Governance Manual, we would like to 

inform the shareholders with the following: 

1. each shareholder who has the right to attend the general assembly may delegate someone from 

other than the Board members or the staff of the company, or securities brokerage company, 

or its employees, to attend on his behalf as per a written delegation stating expressly that the 

agent has the right to attend the general assembly and vote on its decision. A delegated person 

for a number of shareholders shall not have more than (5%) of the Company issued capital 

after gaining that delegation. Persons lacking legal capacity and are incompetent must be 

represented by their legal representatives.  

 

2. The shareholder signature on the power of attorney referred in clause No.  

(1) shall be the signature approved by any of the following entities:  

A. Notary Public. 

B. Commercial chamber of economic department in the state. 

C. Bank or company licensed in the state, provided that the agent shall have account with 

any of them. 

D. Any other entity licensed to perform attestation works. 
 

3. The Proxy form shall include the name & contact number(s) of the shareholder and the 

brokerage firm who approved the proxy, whereby the client has the power to issue the Proxy in 

accordance with the limits and powers he deems appropriate, all of this is with the obligation that 

the signature of the shareholder mentioned in the proxy be the signature approved by / with one 

of the above-mentioned authorities. 


